
Sprawozdanie międzysesyjne 

od  27 lutego  do 7 czerwca 2013 roku.

W okresie międzysesyjnym była sesja nadzwyczajna w dniu 22 marca 

br. zwołana na wniosek Wójta.

Okres sprawozdawczy poświęcony był  realizacji  zadań bieżących i 

zleconych, a także uchwał Rady Gminy i Zarządzeń Wójta.

Na sesji w dniu 22 lutego podjęto 11 uchwał i na sesji nadzwyczajnej  4 

uchwały, wszystkie zostały wdrożone do realizacji.

W omawianym okresie wydałam 40 zarządzeń, które dotyczyły:

– powierzenia  stanowiska  dyrektora  Zespołu  Szkół  w  Janowcu 

Kościelnym dla którego organem prowadzącym jest Gmina,

– powołania komisji konkursowej,

– wyznaczenia  podmiotów zobowiązanych  do przyjęcia  skazanych w 

celu  wykonywania  kary  ograniczenia  wolności  oraz  prac  społecznie 

użytecznych,

– ogłoszenia wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia,

– powołania Administratora Bezpieczeństwa Informacji,

– ustalenia  „  Dokumentacji  ochrony  danych  osobowych  w  Urzędzie 

Gminy Janowiec Kościelny”,

– wprowadzenia  procedury  windykacji  niepodatkowych  należności  o 

charakterze publiczno-prawnym i należności cywilno-prawnych,

– zatwierdzenia  sprawozdania  rocznego  z  działalności  SOKSiR  w 

Janowcu Kościelnym za 2012 rok,

– upoważnienia  Kierownika  GOPS  w  Janowcu  Kościelnym  do 

załatwiania  spraw  i  wydawania  decyzji  dotyczących  potwierdzania 

prawa do świadczeń opieki zdrowotnej,



– przekazania sołectwom do korzystania i zarządzania składniki mienia 

Gminy,(20 szt.),

–  podania do publicznej wiadomości informacji, o których mowa w art. 

37 ustawy z 28.08.2009r o finansach publicznych,

– powołania komisji do przeprowadzenia postępowania na wybór banku 

do obsługi budżetu gminy i jednostek organizacyjnych,

– przedłożenia sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2012,

– przygotowanie  i  przeprowadzenie  gminnego  ćwiczenia  obrony 

cywilnej,  zarządzania  kryzysowego  i  spraw  obronnych  w  Gminie 

Janowiec Kościelny,

– w/s  organizacji  funkcjonowania  systemu stałych  dyżurów w gminie 

Janowiec  Kościelny  na  potrzeby   podwyższania  gotowości  obronnej 

państwa,

– powołania  składu  osobowego  stałego  dyżuru  w  Urzędzie  Gminy 

Janowiec Kościelny,

– ogłoszenia naboru wniosków na wykonanie zadań z zakresu kultury 

fizycznej na terenie Gminy Janowiec Kościelny,

– wprowadzenia  zasad  (polityki)  rachunkowości  dot.  Programu  pt. 

„remont świetlicy wiejskiej w Szczepkowie Borowym”,

– zmian w budżecie gminy na 2013 rok,

W  okresie  objętym  sprawozdaniem  miały  miejsca  następujące 

wydarzenia:

1) 28  lutego  i  21  maja  uczestniczyłam  w  posiedzeniach  Powiatowej 

Rady Zatrudnienia, w takcie których udało mi się wywalczyć 4 miejsca 

pracy na roboty publiczne w Urzędzie Gminy i  Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej  i  4  miejsca  dla  naszych  bezrobotnych  skierowanych  na 

roboty  publiczne  w  Spółce  Wodnej  w  Janowie,  która  obsługuje  też 



Gminę Janowiec Kościelny.

2) 4 marca został podpisany akt notarialny o nieodpłatnym przekazaniu 

przez  Spółdzielnię  Mieszkaniową  w  Safronce  hydroforni  i  ujęć 

wodociagowo-kanalizacyjnych,

3) 4  marca  otrzymaliśmy  wstępną  informację  o  zakwalifikowaniu 

naszych wniosków o dofinansowanie przez Lokalną Grupę Działania, a 

dotyczących:

- remontu świetlic w Szczepkowie Borowym, Nowej Wsi Wielkiej, Nowej 

Wsi Dmochy i Bielawach,

-  zajęć  edukacyjno-sportowo-kulturalnych  na  terenie  gminy  wraz  z 

zagospodarowaniem  terenu  przestrzeni  publicznej  w  Pokrzywnicy 

Wielkiej,

-  wniosek pt.  „  Ocalić  od zapomnienia.  Dziedzictwo kulturowe gminy 

Janowiec  Kościelny  elementem  wzrostu  potencjału  turystycznego 

regionu.

Nie zakwalifikował się do pomocy finansowej wniosek pn. „ Zwiększenie 

informacji  przestrzenno-funkcjonalnej  gminy  Janowiec  Kościelny 

poprzez  umieszczenie  tablic  informacyjno-promocyjnych,  służących 

usprawnieniu przepływu informacji wpływających na wzrost potencjału 

turystycznego regionu.

4) 5  marca  uczestniczyłam  w  nardzie  podsumowującej  działalność 

Komendy  Powiatowej  PSP,  z  udziałem  Zastępcy  Komendanta 

Wojewódzkiego  PSP.  W  trakcie  spotkania  pozytywnie  oceniono 

zaangażowanie  gminy  w  działalność   na  rzecz  ochrony 

przeciwpożarowej i  zmiany w okresie ostatnich dwóch lat.



5) 6 marca, 26 marca, 23 kwietnia, 7 maja  i 5 czerwca uczestniczyłam 

w posiedzeniach Zarządu i Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin 

„Działdowszczyzna”, które poświęcone były w szczególności tematowi 

odbierania,  zbierania  i  transportu  odpadów  komunalnych.  Został 

rozstrzygnięty już przetarg na wybór wykonawcy zadania. Teren gminy 

naszej będzie obsługiwała Spółka KOMA z Ełku.

6) 8  marca świętowaliśmy Dzień Kobiet  na wspólnym spotkaniu  pań, 

przygotowanym  przez  SOKSiR.  Swoją  obecnością  uroczystość 

uświetnili przedstawiciele Rady Gminy: P. Przewodniczący Rady Gminy 

i Panowie Przewodniczący Stałych Komisji Rady Gminy.

7) 9  marca  30-osobowa grupa  kobiet  z  gminy  wyjechała  na  badania 

mammograficzne  do  Olsztyna,  do  Warmińsko-Mazurskiego  Centrum 

Onkologii w ramach akcji „Dzień Zdrowia Kobiet -badam się, więc mam 

pewność”.  Wspólnie  z  Panią Sekretarz pojechałyśmy z Paniami,  aby 

podkreślić  jak  ważna  jest  profilaktyka  onkologiczna  w  życiu  każdej 

kobiety.

8) 13  marca  Urząd  Marszałkowski  pozytywnie  ocenił  postępowanie 

gminy  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  na  remont  świetlicy  w 

Nowej  Wsi  Wielkiej  i  przebudowę budynku zlewni  mleka na budynek 

świetlicy wiejskiej w Zaborowie.

W obu obiektach prowadzone są już od dłuższego czasu prace, zatem 

zakres robót jest bardzo zaawansowany.

9) 13  marca  wpłynęło  pismo  z  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki, 



informujące, że moja prośba o zwiększenie dotacji z przeznaczeniem na 

zakup  sprzętu  do  pielęgnacji  boisk  „Orlik  „,  nie  został  pozytywnie 

rozpatrzony, ponieważ brak środków na ten cel.

10) 18  marca  Pani  Sekretarz  uczestniczyła  w  spotkaniu  z  Minister 

Panią  Magdaleną  Młochowską,  które  było  poświęcone  nowym 

rozwiązaniom  dotyczącym  współpracy  jednostek  samorządu 

terytorialnego  w  zakresie  wykonywania  zadań  publicznych.  Wśród 

pozyskanych informacji był apel do małych jednostek, aby łączyły się, 

przekazywały  swoje  kompetencje  i  zadania,  wskazując,  że  jest  to 

bardziej ekonomiczne i racjonalne 

11) 24  kwietnia  minęło  dziesięć  lat  funkcjonowania  ustawy  o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie. W tym czasie była ona 

wielokrotnie  zmieniana  i  nałożyła  przede  wszystkim  na  administrację 

publiczną  obowiązek  współpracy,  a  także  określiła  jej  obszary  oraz 

formy.  Obecnie  możemy  zlecać  zadania  publiczne  poprzez  ich 

powierzanie lub wsparcie, co czyni nasza gmina. 

Dziękuję  naszym  Stowarzyszeniom,  które  włączają  się  w  realizację 

zadań gminy i jej promocję.

12) 15  kwietnia  Europejski  Fundusz  Rozwoju  Wsi  Polskiej 

poinformował nas , że gmina Janowiec Kościelny nie zakwalifikowała się 

do tegorocznej edycji Programu na dofinansowanie dodatkowych godzin 

na  naukę  języka  angielskiego.  W  nawiązaniu  do  odmownej  decyzji 

przygotowałam  odwołanie,  które  zostało  uwzględnione  i  w  drodze 

wyjątku przyznano nam środki finansowe na ten cel, co potwierdzono 

pismem 21 maja  i  podpisaną umową.  Otrzymamy dofinansowanie  w 



kwocie 2 370, - zł, na 90 godzin języka angielskiego.

13) 17 kwietnia wspólnie  z Przewodniczącym Rady Gminy byłam w 

Warmińsko-Mazurskim Oddziale  Narodowego Funduszu Zdrowia,  aby 

poznać  zasady  finansowania  opieki  zdrowotnej  w  naszej  gminie. 

Zabiegaliśmy  też  o  zwiększone  środki  finansowe,  w  tym  na  remont 

Ośrodka  (  sprawa  wymiany  posadzek).  W  przypadku  prowadzenia 

Niepublicznego  Ośrodka  Zdrowia,  gmina  nie  może  wnioskować  o 

dofinansowanie.  NFZ  przekazuje  środki  w  ramach  kontraktów  na 

prowadzoną prywatnie działalność, a nie dla gminy.

14) Od  17  do26  kwietnia  zostały  zorganizowane  na  mój  wniosek 

zebrania  we  wszystkich  sołectwach,  na  których  przybliżone  zostały 

obowiązki właścicieli nieruchomości po 1 lipca , czyli po wejściu w życie 

ustawy  „śmieciowej”  .  Kierownik  i  pracownicy  Referatu  Gospodarki 

Terenowej pomagali też w złożeniu deklaracji. Osobiście uczestniczyłam 

w  29  sołectwach,  aby  móc  rozmawiać  z  mieszkańcami  na  temat 

wszystkich problemów i potrzeb.

15) 29 kwietnia kierownictwo jednostek organizacyjnych i Urzędu brali 

udział  w  szkoleniu  nt.  Przygotowania  gminnych  ćwiczeń  z  obrony 

cywilnej.  9 i  10 maja zostały przeprowadzone powiatowe ćwiczenia z 

uruchomieniem  Akcji Kurierskiej, Stałego   Dyżuru i ewakuacji Urzędu 

Gminy oraz Szkół. Zostało też przeprowadzone  praktyczne szkolenie 

nt.  udzielania  pierwszej  pomocy.  Przebieg  ćwiczeń  został  oceniony 

pozytywnie  przez  obserwatorów  zewnętrznych  na  podsumowaniu  w 

Powiatowym Zespole Zarządzania Kryzysowego.

14  maja  Urząd  Gminy  zajął  III  miejsce  w  XV  Powiatowych 



Mistrzostwach  Pierwszej  Pomocy  Formacji  Obrony  Cywilnej,  co 

potwierdza właściwe przygotowanie naszej jednostki.

16) 6  maja  znany  nam  Pan  Prof.  dr  hab.  Ryszard  Juszkiewicz 

obchodził 85 rocznicę urodzin. W uroczystej konferencji naukowej udział 

wzięła Pani Barbara Wrzeszczyńska – Kierownik SOKSiR. Konferencja 

była poświęcona „Powstaniu Styczniowemu na Północnym Mazowszu”. 

Zostały  przekazane  urodzinowe  gratulacje  i  życzenia  w  imieniu 

Janowieckiego Samorządu i wszystkich mieszkańców.

17) 14 maja Zarząd WFOŚ i GW w Olsztynie przesłał nam promesę 

informując, iż zadanie pn. „ Usuwanie wyrobów zawierających azbest” z 

terenu  Gminy  Janowiec  Kościelny  zostało  zakwalifikowane  do 

finansowania  w  ramach  Działania  4  –  Azbest,  Poddziałanie  4.1  – 

Usuwanie Azbestu w 2013 r., w formie dotacji wstępnej w kwocie 19 834 

zł.

Z  WFOŚ  i  GW  otrzymaliśmy  też  dotację  na  sporządzenie  projektu 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i  paliwa 

gazowe dla Gminy Janowiec Kościelny , w kwocie 3 592 zł. Całkowity 

koszt zadania, który nałożyła na gminę ustawa, to kwota 4.490 zł. 

18) 17 maja w Nidzicy odbyła się uroczysta Akademia z okazji Dnia 

Strażaka dla strażaków PSP, a Powiatowy Dzień Strażaka w tym roku 

jest w Kozłowie w najbliższą niedzielę, 9 czerwca.

Otrzymaliśmy wówczas dobre informacje o wsparciu finansowym. Otóż 

w ramach KSRG została przyznana nam dotacja 52 360 zł, z czego 50 

tys.zł,  na  zakup  sprzętu  hydraulicznego  do  ratownictwa  drogowego, 

1160 zł., na zakup szelek  z amortyzatorem i 1 200 zł., na zakup sprzętu 



ODO (butli tlenowej wraz z maską).

Bardzo się cieszę z tak dużej pomocy finansowej, zwłaszcza, że jest to 

ostatni rok na pozyskanie środków finansowych z KSRG i z faktu, że 

moje prośby i działania przyniosły pozytywny skutek.

Ponadto  w  ramach  wzmocnienia  potencjału  technicznego  służb 

ratowniczych  –  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  z  terenu  Gminy 

Janowiec Kościelny, złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 5 484 zł., na 

zakup rękawic i ubrań specjalnych. Całkowity koszt zadania 6 855 zł.

19) 22  maja  Urząd  Marszałkowski  kontrolował  remont  świetlicy 

wiejskiej  w  Szczepkowie  Borowym,  na  który  otrzymaliśmy 

dofinansowanie. Nie było uwag, zatem zostaną przekazane nam środki 

finansowe.

20) 27  maja  Poczta  Polska  S.A.  poinformowała  nas,  że  z  dniem 3 

czerwca  2013r  Urząd  Pocztowy  Janowiec  Kościelny  zostaje 

przekształcony  w  Filię  Urzędu  Pocztowego  Nidzica,  z  siedzibą  w 

Janowcu Kościelnym, zapewniając,  że zakres usług pocztowych oraz 

godziny urzędowania pozostają bez zmian.

21) 31 Maja radni Rady Gminy  w czynie społecznym przywieźli  22 

przyczepy piasku niezbędnego do położenia  chodnika.  Wcześniej  na 

posiedzeniu Komisji  Rozwoju Gospodarczego i  Budżetu  28 maja,  w 

trakcie omawiana  zadania pt. „Budowa kompleksu sportowego „Moje 

Boiska Orlik - 2012”, radny Pan Zbigniew Ambroziński zgłosił potrzebę 

naprawy  chodnika  wokół  nowych  boisk,  który  swoim  stanem 

technicznym psuje wizerunek obiektu. Na argumenty o braku środków 

finansowych  na ten cel zaproponował, aby radni nawieźli piasku, Gmina 



kupiła kostkę, krawężniki i obrzeża, a zatrudnieni bezrobotni w ramach 

robót  publicznych  niech  ułożą  chodnik.  Pomysł  poparli  inni  radni. 

Szybko skalkulowano realny koszt budowy chodnika na  ok. 17 tys zł., 

Komisja   zaproponowała,  aby  informację  o  czynie  społecznym 

przekazać pozostałym radnym.

Dzięki  pięknej  inicjatywie  przywieziono  piasek  i  już  od  poniedziałku 

przystąpiono  do  budowy  chodnika,  który  na  pewno  zmieni  oblicze 

pięknego nowego obiektu.

Serdeczne podziękowania dla wszystkich radnych, którzy włączyli się w 

to  dzieło,  a  było  Ich  ośmioro  z  własnym  sprzętem  do  transportu  i 

załadunku. Panie radne wysłały w zastępstwie panów.

21) 31 maja Firma Bullait Andrzej Ciuchta  z Elbląga poinformowała o 

zakończeniu  budowy  kompleksu  sportowego  „Moje  Boisko  –  Orlik 

2012”.  W  najbliższym  czasie  zostanie  wyznaczona  data  odbioru 

końcowego.

22) 3  czerwca  Marszałek  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 

poinformował,  że  wkracza  w  fazę  budowy  długo  oczekiwany  projekt 

„ Sieć Szerokopasmowa  Polski Wschodniej – województwo warmińsko-

mazurskie.  Oznacza  to,  że  na  terenie  województwa,  docierając  do 

każdego  powiatu  i  gminy,  powstanie  do  2015  roku  ultraszybka 

światłowodowa sieć szerokopasmowa.

23) 5 czerwca zostały podpisane trzy akty notarialne na:

- sprzedaż działki w obrębie Zaborowo o pow. 84 m kw, za cenę 837 zł,

-  ustanowienie  odpłatnej  służebności  gruntowej  na  rzecz  ENERGII 

OPERATOR S.A., w :



a) Safronka (dla potrzeb oczyszczalni ścieków) – 215 zł,

b) Janowiec Kościelny (dla potrzeb Orlika) – 20 zł.

Inne ważne informacje.

1) Sposobem  gospodarczym,  wykorzystując  płytki  z  demontażu 

kładziemy  chodnik  na  Osiedlu  w  Janowcu  Kościelnym,  aby  w  ten 

sposób zapewnić  bezpieczne  i  suche  poruszanie  się  mieszkańcom, 

którzy  wybudowali  nowe  budynki  w  ostatnim  okresie.  Dla  tych 

mieszkańców w roku ubiegłym zbudowaliśmy sposobem gospodarczym 

drogę  dojazdową,  wykorzystując  płyty  Jombo  z  rozbiórki  starych 

parkingów.  Zarówno płyty  jak  i  płytki  po oczyszczeniu i  wybraniu nie 

uszkodzonego  materiału,  położone  na  nowo,  spełnią  należycie 

parametry dobrej drogi i chodnika.

2) Kontynuowane są zgodnie  z  harmonogramem prace przy budowie 

systemu oczyszczania ścieków w Safronce.

Rozpoczęcie prac ze względu na warunki atmosferyczne znacznie się 

opóźniło, ale roboty przebiegają zgodnie z harmonogramem. Wykonana 

jest  sieć  główna oraz  przyłącza  w 70%.  Urządzenia  oczyszczalni  są 

gotowe  i  planowany  jest  przywóz  na  plac  budowy  do  15.06.2013. 

Przewidywany termin zakończenia prac to 7.07.2013r, jest bardzo realny 

mimo rozpoczęcia półtora miesiąca później, niż przewidywała umowa. 

Mimo problemów, jest realna szansa zakończenia zadania.

3) W Safronce natomiast jest wiele kłopotów z przejętą hydrofornią od 

Spółdzielni  Mieszkaniowej.  W  miesiącu  marcu  2013  roku  przejęto 

hydrofornię w Safronce, która niestety wymaga kapitalnego remontu. W 



chwili obecnej uruchomiono studnię nr 2, która przez kilka lat nie była 

używana.  Zamontowano  nowy  agregat  pompowy  wraz  z  częścią 

orurowania i przyłączem elektroenergetycznym.

Wykonano  nowy  system  płukania  zbiorników  hydroforni  wraz  z 

udrożnieniem zbiornika popłuczyn. Przystąpiono do modernizacji drugiej 

studni  o  nr  1a  oraz  zbiorników i  wymiany  skoordynowanej  instalacji 

wodociągowej   w  budynku.  Pilnej  przebudowy  wymagają  szafki 

sterownicze  oraz  zainstalowanie  hydrantu  umożliwiającego  płukanie 

sieci.

4) Przez dwa dni udało się nam wynająć równiarkę samojezdną, która 

wykonała naprawę dróg gminnych. Prace zostały wykonane na drogach: 

Janowiec  Kościelny-Piotrkowo,  Szczepkowo-Iwany-Szczepkowo-

Skrody.,  Krajewo  Kawęczyno-Szczepkowo  Borowe,  oraz  drogi  w 

miejscowościach:  Janowiec-Zdzięty,  Żabino-Gąsiory  i  Waśniewi-

Grabowo.

W  najbliższym  czasie  planowane  jest  profilowanie  kolejnych  dróg  o 

nawierzchni żwirowej.

W  ramach  napraw  gwarancyjnych  Firma  Pana  Wiśniewskiego 

przywiozła tłuczeń na drogę Janowiec Kościelny-Piotrkowo i na kolonię 

do Szczepkowo-Pawełki (około 90 ton – 4 samochody).

Również  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Nidzicy  przystąpił  do  naprawy 

swoich dróg. Liczę, że wszystkie dziury w drogach asfaltowych znikną.

5) 4  czerwca  rozpoczęto  częściową  naprawę  drogi  w  miejscowości 

Pokrzywnica Wielka, poprzez ułożenie płyt Jombo, które odzyskaliśmy z 

demontażu  parkingów  w  Janowcu  Kościelnym.  Prace  wykonuje 

wynajęta Firma ELBUD z Nidzicy, za kwotę 8 610 zł (brutto).



6) Został  ogłoszony  pierwszy  ustny  przetarg  na  sprzedaż  trzech 

samochodów  strażackich.  Łączna  wartość  po  wycenie  przez 

rzeczoznawców to kwota 15 740 zł. Rozstrzygnięcie przetargu nastąpi 

10 czerwca.

7)  24 maja zostało wydane pozwolenie  dla Pana Marka Kujawskiego, 

Usługi Budowlane „Bud-Mark”, na prowadzenie schroniska  „Nadzieja”, 

dla bezdomnych zwierząt, w miejscowości Napierki.

W ostatnim okresie nie brakuje nam problemów z bezpańskimi psami. 

Jest  wiele  monitów  o  wałęsających  się  psach,  jak  w  Zabłociu 

Kanigowskim, czy  Gniadkach. Tu trzykrotnie przyjeżdżała Firma, aby 

dokonać ich wyłapania i  bez skutku. Ponieśliśmy koszty, a psy nadal 

zagrażają mieszkańcom. Są to trzy duże psy, które wędrują po gminie 

Nidzica, Kozłowo i Janowiec Kościelny.

Korzystając  z  okazji  proszę  Państwa  Radnych  i  Sołtysów,  aby 

przypominać  mieszkańcom  o  obowiązku  trzymania  w  zamknięciu 

swoich psów, aby nie stwarzać zagrożenia dla użytkowników dróg.

Proszę,  aby  zwracać  uwagę  na  sytuacje  podrzucanych  do  wsi 

piesków, które przeszkadzają właścicielom.

8) Sposobem gospodarczym przy udziale zatrudnionych bezrobotnych 

prowadzony jest remont obiektu po byłej Weterynarii, z przeznaczeniem 

na mieszkanie socjalne.  Pani  Kierownik  ZGK we własnym zakresie i 

nieodpłatnie  przygotowała  dokumentację  techniczną  oraz  koordynuje 

prace.



9) Zostały  naprawione  przepusty  w  sołectwie  Krusze.  W  najbliższy 

wtorek  wspólnie  z  Powiatowym  Zarządem  Dróg  w  Nidzicy  ,  Zakład 

Gospodarki Komunalnej przystąpi do naprawy i udrożnienia przepustu w 

Nowej  Wsi  Wielkiej.  Mieliśmy  też  awarię  na  sieci  kanalizacyjnej  na 

Osiedlu  w  Janowcu  Kościelnym,  która  rozszczelniła  się  i  zrobiła  się 

dziura w rurze, co spowodowało, że na głębokości 3 m powstała wyrwa 

w drodze gminnej. Awaria jest usunięta.

10) Systematycznie  w  miarę  możliwości  prowadzone  są  prace 

porządkowe  na  terenach  komunalnych  przez   Zakład  Gospodarki 

Komunalnej.  Bardzo  cieszymy  się,  jeżeli  w  niektórych  sołectwach 

Państwo  Radni,  Sołtysi  i  Mieszkańcy  pomagają  nam.  Wspólnym 

wysiłkiem  możemy  zrobić  więcej.  W  niektórych  sołectwach  pięknie 

uporządkowano  tereny  komunalne,  posadzono  kwiaty  ,  posprzątano 

wieś i tu takim pięknym przykładem jest so9łectwo Zaborowo, Smolany-

Żardawy, Bielawy, Szczepkowo Borowe, Nowa Wieś Dmochy, Trząski, 

Kuce. Może są też inne przykłady.

Za  każdy  gest  i  pomoc  w  utrzymaniu  wspólnego  mienia  serdecznie 

dziękuję.

Dziękuję za wszelką pomoc i wysłuchanie sprawozdania.

 

Wójt Gminy 

Bożena Grochala 


